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Почуй історію Вікторії, українки, яка переїхала зі своєю 
сім’єю 

Вікторія: 

Привіт, мене звати Віка. Я сама з Херсону, останні років вісім живу в Києві. Під час 
війни ми переїхали до Лондону. 

Інтерв’юер: 

Як ви обирали місто, куди переїхати? 

Вікторія: 

Це насправді були такі дебати у сім'ї. Бо ми аналізували все: мовні бар'єри, як довго 
адаптуватись, наскільки бюрократична система. Я, як юрист, така: податки, умови 
життя, умови громадянства, умови віз, біженсто, і т.д. 

Інтерв’юер: 

Що би Ви порадили жінкам, які лишили свої домівки? 

Вікторія: 

Мені завжди допомагає мислити у перспективу - тобто я знаю, до чого я йду і як я до 
цього йду. Наскільки швидко чи повільно - не важливо. Головне - що в мене є мета і я її 
досягаю. І так продивляйтесь навколо, шукайте можливості, вони вас завжди знайдуть. 


